
   

REFERAT FRA ÅRSMØTE 2022 I BJØDNA-TORES VENNER 

               13. 04.2023, kl. 1800 i Strømvik Kolonihager 

 

 

Foredrag av Jan Kristian Hognestad: Dialektutvikling i Rogaland. 

 

Utrolig interessant! Mange spørsmål og diskusjoner. 

 

 

Åpning av årsmøtet. 

 

Styreformann Per Terje Haaland åpnet møtet og ønsket velkommen. Innkalling, årsmelding 

og regnskap for 2021, samt valgkomiteens forslag til valg til styret, var på forhånd sendt ut til 

deltakerne. 

 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 

Ingen kommentarer – godkjent. 

 

Sak 2: Valg av møteleder, referent og to personer til å underskrive protokoll.  

 

Møteleder:  Olav Balle 

Referent: Nina Hatleskog 

Protokoll 1: Alf Carlsen (Calle) 

Protokoll 2: Solveig Vargavik 

 

 

Sak 3: Årsmelding 2022.  

 

Per Terje gikk gjennom årsmeldingen, som ble godkjent.  

 

- Antall medlemmer: 74.  Antall medlemmer i FB-gruppen: 302.  

- Styremøtene legges ut på nettsiden under fanen Mer/Møtereferater. 

 

 

Sak 4: Regnskap 2022.  

 

Kasserer Tone-Marit Haaland orienterte. Ingen kommentarer. Godkjent.  

 

De røde tallene i regnskapet skyldes hjelp til utvikling av nye nettsider. Vi betalte også 

parallelt for gammelt system. Økonomien er god - kr. 81966,95 pr. 31.12.2022. 

 



 

Sak 5: Valg av styreleder, styremedlemmer, vararepresentanter, revisor og valgkomite.  

 

Gjennomgang av valgkomiteens forslag, som ble godkjent: 

Styreleder: Per Terje Haaland, gjenvalgt for 1 år. 
Styremedlem: Tone-Marit Haaland, gjenvalgt for 2 år.  
Styremedlem: Dag Vaaland, gjenvalgt for 2 år. 

Styremedlemmene Nina Hatleskog og Leif Rune Frafjord står ikke på valg i år. 

Vararepresentantene Kåre Haaland og Olav Balle gjenvalgt for 1 år. 

Revisor: Siv Jane Håland Mo, gjenvalgt for 1 år 

Valgkomite: Svein Håland og Jan Kristian Hognestad, gjenvalgt for 1 år. 

Per Jostein Haaland fortsetter som webansvarlig. 

 

 

 

 
Stavanger 25.04.2023.   

 

 

 

Alf Carlsen ________________________   Solveig Vargavik  _______________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Diskusjon etter at årsmøtet var avsluttet. 

På bakgrunn av innspill fra Per Jostein Haaland om medlemsantallet i BTV (74) og mulig 
rekruttering fra FB-gruppa vår (302), kom det opp en diskusjon om hva som skal til for å 
rekruttere/tiltrekke oss flere medlemmer. Kan vi ha en vervekampanje – mot FB-gruppe, i 
omgangsmiljøene våre …?  

Temaet må opp i sin fulle bredde på neste styremøte, som er 01.06.2023. Gjøres som et 
prosjekt? Belønning/vervepremie? Bussturer i «nærmiljøet» med innlagt lunsjpause på kjekt 
sted. Steder som ble nevnt var Rossavatnet → Gilja. Engelskhuset? Byrkjedal (mat) + lettgått 
tur. Busstur over Jæren. Mange av medlemmene i BTV er over middagshøyden, og kanskje 
frister vi ikke dem med altfor tøffe turer. 

 

 

 

 

 

 


